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Abstract (en)
[origin: WO9221802A1] A fibre web (4) is transported by means of conveyor belts (2, 5) passing around rollers (32-43, 60-69). Some of said rollers
are carried by primary reciprocating carriers (10, 14) above a floor (8) which moves in parallel to the roller axes and collects the web (4) in the form
of a lap. Secondary carriers (16, 18) are provided to keep constant the length of the runs of the conveyor belts (2, 5) despite of the reciprocating
motions of the primary carriers (10, 14). Each secondary carrier (16, 18) is situated in a lower passage (70) extending under the floor (8) and
separated therefrom by at least one partition wall (72). Application to the fabrication of non-woven.

Abstract (fr)
Un voile de fibres (4) est transporté par des tapis (2, 5) contournant des rouleaux (32, 43, 60, 69). Certains de ces rouleaux sont portés par des
chariots principaux (10, 14) mobiles en va-et-vient au-dessus d'un tablier (8) qui se déplace parallèlement aux axes des rouleaux et recueille le voile
(4) sous forme d'une nappe. Des chariots auxiliaires (16, 18) sont prévus pour maintenir constante la longueur des trajets des tapis (2, 5) malgré les
va-et-vient des chariots principaux (10, 14).Chaque chariot auxiliaire (16, 18) est situé dans un passage inférieur (70) s'étendant sous le tablier (8)
et séparé de celui-ci par au moins une cloison (72).Application à la fabrication des non-tissés.
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